
Навчання в Славутичі? Чому б і ні!
Вища освіта -  це інвестиція в майбутнє, це додаткова 

можливість повніше реалізувати свої можливості, попо
внити запас та розширити горизонти своїх знань, знайти 
престижну роботу та мати хороший і стабільний доход і, як 
наслідок, побудувати своє життя на зовсім іншому рівні.

40% випускників філії, які вступають на навчання у базові вищі 
навчальні заклади, успішно складають вступні іспити 

та продовжують навчання за рахунок бюджету.

Останнім часом спостерігається 
стабільне зростання попиту на 
кваліфікованих фахівців у галузі 
інформаційних технологій, як у 
сфері виробництва, так і в сфері 
послуг, торгівлі, фінансів, 
банківської справи. Нестача 
фахівців з комп’ютерних наук та 
інформаційних технологій є досить 
відчутною, і така проблема 
вимагає свого вирішення в 
найближчий час.

Саме тому, зважаючи на зро
стаючий попит на фахівців у сфері 
комп'ютерних наук та 
інформаційних технологій, у 2000 
році було відкрито Славутицьку 
філію Національного технічного 
університету України «Київський 
політехнічний інститут», що стало 
можливим завдяки зусиллям 
небайдужих до проблем Славутича 
ініціативних людей. Філія створена 

" а підставі розпорядження 
кабінету Міністрів України на вико
нання Указу президента «Про 
заходи, пов’язані з актом закриття 
Чорнобильської АЕС» в рамках 
вирішення широкого кола питань, 
пов’язаних із закриттям 
Чорнобильської атомної 
електростанції та необхідністю 
зняття її з експлуатації, зокрема 
проблем з підготовки, 
перепідготовки та підвищення 
кваліфікації населення міста 
Славутич.

Тож на сьогоднішній день кожен 
бажаючий житель міста Славутич 
без зайвих зусиль та матеріальних 
витрат може одержати якісну вищу 
освіту саме в своєму рідному місті. 
Славутицька філія НТУУ «КПІ» 

^іадає можливість отримати вищу 
освіту освітньо-кваліфікаційного 
рівня «бакалавр» за напрямом 
підготовки «Комп’ютерні науки».

Вже 11 років філія готує 
висококваліфікованих фахівців з 
розробки та експлуатації програм
них продуктів і технічних засобів 
комп’ютерних і комп’ютеризованих 
систем, впровадження сучасних 
інформаційних технологій загаль
ного та цільового призначення для 
різноманітних галузей науки та 
промисловості.

Філія має невеликий досвід, але 
в неї вже є певні досягнення, 
існують свої традиції. З кожним 
роком поліпшуються умови для 
навчання студентів. Поступово 
зростає матеріально-технічна 
база, створюються кабінети- 
лабораторії. Сьогодні студенти 
філії мають можливість навчатися 
в кабінетах інформатики із сучас
ною комп’ютерною технікою; для 
проведення занять з іноземної 
мови існує лінгвістичний кабінет, 
створено кабінет фізики з 
необхідним сучасним обладнан
ням.

Наказом Міністерства освіти і 
науки України №610 від 13.07.2007 р. 
Славутицька філія, як відокрем
лений структурний підрозділ НТУУ 
«КПІ», внесена до Державного 
реєстру вищих навчальних 
закладів України. У 2006 р. у філії 
вперше було акредитовано 
напрям підготовки «Комп’ютерні 
науки», а в 2011 р. Славутицька 
філія підтвердила свою

спроможність щодо підготовки 
бакалаврів комп’ютерних наук, 
отримавши відповідну ліцензію на 
право надання освітніх послуг до 
2016 р.

Отримання якісної вищої освіти 
у сфері комп’ютерних технологій у 
Славутичі вже давно перестало 
бути мрією і перетворилось на 
реальність. І якість цієї освіти не 
викликає ніяких сумнівів. Після 
отримання диплома бакалавра 
студенти філії, за бажанням, про
довжують навчання на здобуття 
освітньо-кваліфікаційного рівня 
«спеціаліст» або «магістр» у вищих 
навчальних закладах не тільки 
України, а й Європи, зокрема у 
таких закладах:

-  НТУУ «КПІ»;
-  Інститут прикладного систем

ного аналізу (ІІІСА) НТУУ «КПІ»;
-  Національний університет 

України ім. Т. Г. Шевченка;
Київський національний 

авіаційний університет (КНАУ);
Національний технічний 

університет «Харківський 
політехнічний інститут»;

-  Вроцлавський політехнічний 
університет (Польща).

Отримання якісної вищої 
освіти у сфері комп'ютерних 
технологій у Славутичі вже 
давно перестало бути мрією і 
перетворилось на реальність.

Слід зазначити, що 40% 
випускників філії, які вступають на 
навчання у базові вищі навчальні 
заклади, успішно складають 
вступні іспити та продовжують 
навчання за рахунок бюджету, що 
свідчить про високі показники 
якості знань, отриманих у 
Славутицькій філії.

За час існування філії диплом 
бакалавра отримали 157 
випускників, з них з відзнакою -  
17:

1. Ірина Панкрашина -  випуск
2006 р.

2. Любов Гребець -  випуск 2007 р.
3. Олександр Грінь -  випуск

2007 р.
4. Анастасія Рябченко -  випуск

2007 р.
5. Олександр Соловйов -  

випуск 2007 р.
6. Віктор Шибеко -  випуск 2007 р.
7. Данило Василевський -  

випуск 2008 р.
8. Ольга Лазаренко -  випуск

2008 р.
9. Андрій Носенко -  випуск 

2008 р.
10. Олеся Піхоцька -  випуск 

2008 р.
11. Ірина Сендзюк -  випуск

2008 р.
12. Ігор Гакало -  випуск 2009 р.
13. Артем Дудін -  випуск 2009 р.
14. Євгеній Кудаєв -  випуск

2009 р.
15. Олена Драпова -  випуск

2010 р.
16. Наталія Кириенко- випуск 

2010 р.

17. Ольга Клименок -  випуск 
2010 р.

На сьогоднішній день у 
Славутицькій філії навчається 
лише п’ять навчальних груп, але 
мета наша -  не чисельність, а 
якість підготовки фахівців, тому в 
наступні роки, як і завжди, вся 
робота викладацького складу і 
працівників філії буде спрямована 
на підвищення якості навчального 
процесу. Адже ми для цього маємо 
все необхідне, оскільки профе
сорсько-викладацький колектив, 
сформований протягом одинад
цяти років, у своєму складі має 
викладачів високої кваліфікації, з 
науковими ступенями та вченими 
званнями і які мають за плечима 
неабиякий досвід і достатньо 
методичних та наукових напрацю- 
вань.

Достатня увага у філії 
приділяється розвитку органів сту
дентського самоврядування. 
Протягом 11 -ти років працює сту
дентська рада, діяльність якої 
спрямована на поліпшення умов 
навчання та дозвілля, захист 
інтересів та прав студентів. Але 
головним завданням студентської 
молоді є навчання. Ми пишаємося 
тими студентами денної форми 
навчання, які заслуговують нази
ватися кращими студентами, на 
яких треба рівнятися іншим. Так, 
останню зимову сесію на 
«відмінно» склали п’ятеро 
студентів:

1. Світлана Бурук,
2. Максим Демидов,
3. Аліна Дерлеменко,
4. Ярослав Таврін -  усі з групи 

ІСС-81;
5. Роман Філоненко -  група 

ІСС-91.
За час існування філії за 

особисті досягнення, успіхи у 
навчанні та участь у громадській 
роботі шестеро студентів філії 
було нагороджено персональною 
стипендією облдержадміністрації, 
це:

1. Денис Колесников -  2004 р.
2. Ірина Панкрашина -  2004 р.
3. Ольга Лазаренко -  2005 р.
4. Анастасія Рябченко -  2005 р.
5. Павло Танаєв -  2009 р.
6. Роман Філоненко -  2011 р.
Цілком зрозуміло, що випуск

ники наших шкіл намагаються 
вступити на навчання до базових 
ВНЗ. Дійсно, якщо вони обрали 
інший напрям підготовки, ніж є у 
Славутицькій філії, то це їхнє 
бажання -  і хай їм щастить на цьо
му шляху. А якщо обраний напрям 
підготовки «Комп’ютерні науки» -  
то чому б не навчатися в рідному

місті? Навчатися в Славутичі за 
рахунок бюджету -  це реальна 
можливість, але мешканці нашого 
міста не використовують цю 
унікальну можливість, а саме: 
навчатися вдома -  на бюджеті та 
ще отримувати стипендію (якщо 
навчатися добре). Це дуже розум
ний підхід для отримання базової 
вищої освіти -  і це повинні 
зрозуміти батьки випускників і 
донести цю думку до своїх дітей. 
Адже це вигідно з багатьох точок 
зору, не тільки з матеріальної сто
рони.

Навіть якщо навчатися на 
контрактній формі навчання, то 
для славутичан це також вигідно, 
тому що оплата за навчання в 
Славутичі майже вдвічі менша у 
порівнянні із столичними ВНЗ, а 
якість знань -  висока.

За час роботи ми маємо багато 
позитивних відгуків та подяк від 
наших випускників, їх батьків та 
керівників підприємств, де працю
ють випускники філії.

Анастасія Рябченко, випускни
ця 2007 р. Славутицькій філії, яка 
продовжувала навчання у 
Вроцлавському політехнічному 
університеті (Польща), так зверта
лась до студентів та викладачів 
Славутицької філії: «...Хочу наголо
сити, що серед усіх предметів, які 
я вивчала у філії, тут потрібні... всі! 
Нема такого предмету, який би був 
зайвим! І з приємністю визнаю, що 
якість викладання в Славутичі була 
аж ніяк не гірша. Тому цінуйте те, 
що маєте. І не втрачайте надію на 
зміни до кращого. Дякую особливо 
викладачам, котрі навчали і врешті 
навчили нас багатьом речам, які 
зараз мені дуже потрібні!»

Зусилля колективу щодо пер
спектив вищої освіти в Славутичі й 
надалі будуть спрямовані на мак
симальне використання потужно
го потенціалу філії, на збереження 
надбань, на формування власного 
кадрового потенціалу, а головне -  
на побудову науково- 
обґрунтованої системи підготовки 
фахівців високої кваліфікації.

Шановні випускники 2012 р. та 
мешканці міста Славутича! Саме у 
цей час може бути вирішена ваша 
подальша доля. Якщо ви бажаєте 
одержати якісну вищу освіту за 
напрямом підготовки «Комп’ютерні 
науки», у вас є для цього гарна 
можливість. Ваша доля у ваших 
руках, а ми допоможемо вам 
здійснити вашу мрію.

Валентина ЧЕНКОВА,
заступник директора

Славутицької філії НТУУ «КПІ»


